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عبدولی: بدون آمادگی نمی توانم روی تشک بروم 

کنار گذاشتن دارنده مدال برنز المپیک از تیم ملی کشتی فرنگی
سرویس ورزشی-

ریو شــانس  المپیک  رقابت های  برنز  مدال  دارنده 
حضور در ترکیب تیم ملی کشتی فرنگی برای رقابت های 

قهرمانی آسیا را از دست داد.
ترکیب تیم   ملی کشــتی فرنگی برای حضور در رقابت های 
قهرمانی آسیا هفته  گذشــته اعلام شد که در این فهرست نام 
سعید عبدولی، فرنگی کار وزن ۷۵ کیلوگرم ایران به دلیل حضور 
نداشــتن در اردوهای تیم   ملی به چشــم نمی خورد و قرار بود 
پژمان پشــتام، کشــتی گیر جوان ایران به جای عبدولی راهی 

رقابت های قهرمانی آسیا شود.
پس از این موضوع علی اشــکانی، سرمربی تیم   ملی اعلام 
کرد در صورتــی که عبدولی در اردوهای تیــم   ملی در فاصله 
۲۰ روز تا رقابت های قهرمانی آسیا حاضر شود، این کشتی گیر 
می تواند در این مســابقات در وزن ۷۵ کیلوگرم به روی تشک 
برود، اما با این وجود عبدولی باز هم اعتنایی به فرصت کادر فنی 

تیم   ملی نکرد و در اردوهای تیم   ملی حاضر نشد.
محمد دلیریان، سرپرســت تیم   ملی کشتی فرنگی با اعلام 
این موضوع اظهار کرد: با توجه به این که عبدولی در تمرینات 
تیم   ملی با وجود گذشت چهار روز از دعوت مجدد علی اشکانی 
حاضر نشــده است، شانسی برای حضور در رقابت های قهرمانی 
آسیا را نخواهد داشت و پژمان پشتام همانند فهرست اعلام شده 

به این رقابت ها اعزام می شود.
مشتاقی: بهتر است عبدولی جایی 

در تیم ملی نداشته باشد 
پس از این اتفاق بهرام مشــتاقی عضو شورای فنی کشتی 
فرنگی در گفت و گویی اظهار داشت: متاسفانه عبدولی با وجود 
این که اشــکانی بــار دیگر به او فرصت حضــور در رقابت های 

قهرمانی آســیا را داد به تمرینات تیم   ملی نیامد و لازم اســت 
کادرفنی تیم   ملی با این موضوع قاطعانه برخورد کند. عبدولی 
خودش در تماس هایی که داشــته است خواســتار حضور در 
اردوهای تیم   ملی شده بود، اما نمی دانم که چرا دست به چنین 

کارهایی می زند. 
وی با اشاره به این که مردم و کارشناسان اظهارات اعضای 
شــورای فنی را ضد و نقیض می دانند در حالی که اعضای این 
شــورا سعی می کنند کاری انجام دهند که به نفع کشتی ایران 
باشــد، گفت : وقتی اشکانی در جلسه شــورای فنی اعلام کرد 

عبدولی آمادگی لازم برای حضور در رقابت های قهرمانی آســیا 
را ندارد و در اردوها حضور پیدا نکرده است ما هم اعلام کردیم 
بهتر است این کشتی گیر به این مسابقات اعزام نشود، اما فردای 
آن روز عبدولی خودش در تماس هایی که داشــت، به کادرفنی 
اعلام کرده حاضر است به اردوی تیم   ملی بیاید و در رقابت های 
قهرمانی آســیا کشتی بگیرد که با درخواست اشکانی از شورای 
فنی، ما موافقت خود را با دعوت از عبدولی اعلام کردیم، چرا که 
نمی خواستیم در تیم   ملی را به روی هیچ کشتی گیری مخصوصا 

عنوان دار هم باشد ببندیم.

مشتاقی خاطرنشــان کرد: اما باز هم می بینید که با وجود 
چند روز از این ماجرا هنوز به اردوی تیم   ملی نیامده اســت و 
اعلام کرده که قصدی برای انجام این کار را ندارد. عبدولی نباید 
با این کارها کادر و شــورای فنی و همه را به بازی بگیرد. ما به 
هیچ وجــه نمی خواهیم ضد و نقیض صحبت کنیم اما وقتی با 
یــک قهرمان ملی راه می آیی و به او فرصت می دهی او هم باید 
قدر این فرصت را بداند. با این شــرایط به اعتقاد من اگر جایی 
در تیم   ملی نداشته باشد بهتر است، چرا که حضور در تیم   ملی 
یک افتخار بزرگ است که کشتی گیران باید با تمام وجود قدر 

آن را بدانند.
نداشتن آمادگی دلیل غیبت بود

عبدولی که سابقه کسب مدال برنز رقابت های المپیک ریو 
را نیز در کارنامه خود دارد، در خصوص حاضر نشدن در اردوی 
تیم ملی اظهار داشــت: قصد داشــتم به اردو بیایم اما پس از 

مشورت با برخی از اعضای کادرفنی از این کار منصرف شدم.
فرنگی کار تیم ملی کشــورمان در پاســخ به این سؤال که 
با توجه به سیســتم جدید رنکینگ آیا نگران از دســت رفتن 
جایگاهش در سیدبندی وزن ۷۵ کیلوگرم نیست، عنوان کرد: 
این مســائل برایم مهم نیست و اگر قرار است قهرمان شوم باید 
همــه را ببرم. دارنده مدال برنز المپیک ریو خاطرنشــان کرد: 
تمریناتم را آغاز کرده ام و به زودی به مرز آمادگی خواهم رسید. 
با کادرفنی کاملا هماهنگ هســتم و هر زمان که نیاز بدانند به 

اردو خواهم آمد.
عبدولی گفت: برای انتخابی تیم ملی خودم را آماده می کنم 
و امیدوارم تیم ایران در مسابقات پیش رو موفق عمل کند. من 
ســرباز تیم ملی هســتم اما قطعا بدون آمادگی نمی توانم روی 

تشک بروم.

مه لقا جام بزرگ به عنوان پرچمدار کاروان ایران در بازی های کشورهای اسلامی انتخاب شد.
در جلســه هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک در مورد انتخاب پرچمدار کاروان ایران در بازی های کشــورهای اسلامی 
تصمیم گیری شد و مه لقا جام بزرگ به عنوان پرچمدار ایران در این بازی ها انتخاب شد. این ورزشکار پس از انتخاب به عنوان 
پرچمدار در گفت و گویی اظهار داشت: من از همه کسانی که در این انتخاب نقش داشتند، به ویژه مسئولان کمیته المپیک 
تشــکر می کنم و امیدوارم بتوانم نه تنها پرچمدار ایران بلکه نماینده خوبی برای کشــور و این عنوان شایسته باشم. تیرانداز 
المپیکی کشورمان در پاسخ به این سوال که شرایطش بعد از مصدومیت چطور است، اظهار داشت: به دلیل مصدومیت دیر 
تمرینات را شروع کردم و بعد از تعطیلات نوروز به سایر ورزشکاران پیوستم. کم و بیش سعی کردم به آمادگی برسم و با بقیه 
تیراندازان پیش رفته ام. جام بزرگ در پاسخ به سوالی دیگر مبنی بر اینکه با توجه به آسیب دیدگی ات می توان روی مدال شما 
حساب کرد، گفت: از وقتی که برگشتم تمام تلاشم این بوده که خوب تمرین کنم. من تلاش می کنم خوش رنگ ترین مدال 

را در بازی های کشورهای اسلامی بگیریم.

انتخاب پرچمدار ایران برای بازی های کشورهای اسلامی تصویب بودجه 96 در هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک 
در جلســه هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک کلیات 

بودجه سال 96 مورد تصویب اعضا قرار گرفت.
اولین جلسه هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک سال 96 برگزار 
شد. در این جلســه علاوه بر این که پرچمدار ایران در بازی های 
کشــورهای اسلامی انتخاب شد، در مورد بودجه هم صحبت شد. 
شاهرخ شهنازی، دبیر کل و ســخنگوی کمیته ملی المپیک در 
مورد مصوبات این جلســه، گفت : عملکرد بودجه سال 9۵ کمیته 
ملی المپیک توســط شفاک ، سرپرســت خزانه داری کمیته ملی 
المپیک ارائه شد و به تصویب اعضا رسید. در مجمع بعدی کمیته 
ملــی المپیک نیز عملکرد بودجه ســال 9۵ در اختیار اعضا قرار 
می گیرد تا در مجمع نیز مورد تصویب قرار بگیرد. همچنین کلیات 

بودجه پیشنهادی سال 96 توسط سرپرست خزانه داری و دبیر کل 
کمیته ملی المپیک ارائه شده که این کلیات نیز به تصویب رسید 
و در جلســات بعدی هیئت اجرایی در مورد جزئیات آن صحبت 
خواهد شــد. سرپرســت کاروان ایران در بازی های کشــورهای 
اســلامی از ارائه گزارشــی به هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک 
خبر داد و بیان  کرد: آخرین اقدامات صورت گرفته برای حضور در 
بازی های کشورهای اسلامی مانند ثبت نام نهایی، محل اسکان در 
دهکده و خارج از دهکده، صدور آی دی کارت و ویزا، انجام شــده 
است. اعضای هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک نیز تاکید کردند 
که کلیه امور تا پایان بازی ها پیگیری شود تا کاروان بدون حاشیه 

در بازی های کشورهای اسلامی شرکت کرده و به ایران بازگردد.

ایران هنوز در مورد استفاده  فدراسیون بسکتبال 
از ســرمربی خارجی در تیم ملی بزرگسالان به اجماع 

نرسیده  است.
درک باوئرمن، شــب سال نوی میلادی )1۲ دی 139۵(،  
بدون درگیر شدن با مشکل خاصی و بدون اعلام قبلی، ناگهان 
با یک تیم باشــگاهی از آلمان به توافق رســید و طبق ادعای 
خودش با توجه به مفاد قراردادی که با فدراســیون بسکتبال 
ایران بسته بود، تیم ملی را ترک کرد.فدراسیون بسکتبال اما 
پیگیر فســخ قرارداد یک طرفه او شد و شکایت رسمی خود 

را به فدراســیون جهانی بسکتبال ارائه کرد. محمود مشحون ، 
رئیس فدراسیون بسکتبال ایران در این خصوص اظهار داشت: 
شــکایت خود را تســلیم فیبا کرده ایم و پیگیر آن هســتیم. 
همانطور که می دانید رســیدگی به این طور مســائل،  زمان بر 
است و پروســه ای طولانی باید طی شود.مشــحون در مورد 
سرمربی آینده تیم ملی بسکتبال گفت: فعلًا منتظر هستیم تا 
مسابقات قهرمانی غرب آسیا به پایان برسد تا در مورد سرمربی 
آینده تیم ملی تصمیم گیری کنیم. هنوز درباره اســتفاده از 

سرمربی خارجی در تیم ملی به اجماع نرسیده ایم.

شک و تردید فدراسیون بسکتبال در خصوص استفاده از سرمربی خارجی 

*با اعلام معاونت ورزش قهرمانی، ثبت نام از نامزدهای ریاست فدراسیون تیراندازی از 19 فروردین آغاز شد و 
دیروز به پایان رســید.در طول 10 روز کاری ثبت نام، سردار باران چشمه، علی دادگر، زکی زاده ثبت نام کردند.

سیدمهدی هاشمی که بعد از 2 سال به دلیل شکایت دادگر مجبور به کناره گیری از فدراسیون تیراندازی شد در 
انتخابات ثبت نام نکرد. در حال حاضر مبینی سرپرستی این فدراسیون را برعهده دارد.

خواندنی از ورزش ایران

مربی تیم ملی تکواندو معتقد اســت که حذف اوزان غیرالمپیکی از بازی های آسیایی به ضرر تکواندو است. گزیده ای از 
تازه ترین صحبت های علیرضا نصرآزادانی در ادامه می آید:

* شرایط خوبی در این دو ماه داشتیم. تمرینات خوب داشتیم. تورنمنت یونان را پیش رو داریم که مسابقه خوبی است  و گرید 
دو دارد. امیدواریم در این مسابقه عیار بازیکنان را بدست آوریم و محک خوبی برای نمایندگان ایران باشیم. 

* بازیکنان بزرگ بعد از ناکامی انگیزه بیشــتری پیدا می کنند. بازیکنان خیلی مصمم هســتند که نتیجه  خوبی در جهانی 
بگیرند و ناکامی ها را جبران کنند. البته بازیکنان جدید هم به تیم  اضافه  شدند که باید در میادین بین المللی محک بخورند. 
* اعضای شورا تصمیم گرفتند که دو تیم مجزا به جهانی و کشورهای اسلامی بروند.  البته به حدی پتانسیل ایران زیاد است 

که با دو تیم می توان به مسابقات رفت. برای آینده تکواندو نیز بهتر است و بازیکنان میدان دیده می شوند. 
* من هم خبر حذف اوزان غیر المپیکی از بازی های آســیایی را شــنیده ام، این قانون قطعا به ضرر ایران است. ایران در آسیا 

مدال های خوبی می گیرد. البته این قانون برای همه کشورهاست. 
* بی باک تجربه خیلی خوبی دارد و من در کنار او استفاده می برم. از لحاظ مدیریتی و فنی مربی قدرتمندی است. کادر فنی 

و تکواندوکاران همه از روحیه خوبی برخوردارند. امیدوارم در کنار بچه ها نتایج خوبی بگیریم.

مربی تیم ملی تکواندو:
حذف اوزان غیر المپیکی از بازی هایی آسیایی به ضرر ماست 

دوری زلاتان از میادین تا ژانویه 2018!
منابع نزدیک به باشگاه منچستریونایتد فاش کردند ستاره سوئدی این تیم برای 
مدت طولانی خانه نشــین می شود.شــبکه تلویزیونی »ESPN« به نقل از منابع موثق 
خود که نزدیک به باشگاه منچســتریونایتد هستند، گزارش داد زلاتان ابراهیموویچ 
که در بازی با اندرلخت دچار مصدومیت شــد، از ناحیه لیگامنت زانوی پای راســت 
خود دچار آســیب دیدگی جدی شــده و حداقل تا ماه ژانویه ۲۰18 دور از میادین 
خواهد بود. به عبارت بهتر وی در هر تیمی باشــد نصف فصل بعد را هم از دســت 
خواهد داد. ایبرای 3۵ ساله که در دقیقه پایانی وقت های قانونی بازی پنجشنبه شب 
منچستریونایتد برابر اندرلخت بلژیک دچار آسیب دیدگی شد و جای خود را به آنتونی 
مارســیال داد، روز جمعه گذشــته تحت آزمایش های کامل قرار گرفت. حالا نگرانی 
ژوزه مورینیو، ســرمربی شیاطین سرخ که گفته بود نســبت به مصدومیت مهاجم 
سوئدی اش خوشبین نیســت، به حقیقت پیوست. ابراهیموویچ که این فصل در 46 
بازی از رقابت های مختلف ۲8 گل برای شــیاطین ســرخ به ثمر رســانده، بازیکنی 
تأثیرگذار برای ژوزه مورینیو به شمار می رفت و در نبود وی کار شیاطین سرخ در این 

مقطع حساس از فصل دشوارتر هم می شود.
لوران بلان گزینه اصلی سرمربیگری در رم

از سرمربی پیشــین پاری ســن ژرمن به عنوان جدی ترین گزینه هدایت رم در 
تابستان یاد شده است.به نظر می رسد لوچانو اسپالتی فصل پایانی حضور خود در رم 
را سپری می کند و فصل بعد روی نیمکت جالوروسی نخواهد بود. این مربی باتجربه 
در فصل جاری چندین بار اعلام کرده دوران حضور او در رم به پایان رســیده است.
رســانه های ایتالیایی از لوران بلان به عنوان جدی ترین گزینه جایگزینی اســپالتی 
ســخن به میان آوردند. بلان مربی بسیار خوبی اســت و با پاری  سن  ژرمن در لیگ 
فرانسه به قهرمانی های مختلفی دست پیدا کرده است. رم در چند فصل اخیر همواره 
جزو مدعیان اصلی کســب عنوان قهرمانی در لیگ فرانســه بوده است اما درخشش 
و قدرت نمایی یوونتوس باعث شــده اســت جالوروسی عنوان قهرمانی در سری A را 

بدست آورد.
ال کلاسیکو؛ دیداری 

با بیش از ۴0 میلیون دلار درآمدزایی 
رقابــت بین سفیدپوشــان مادریدی و آبــی واناری ها درآمــدی میلیونی برای 
اسپانســرها دارد.تیم های فوتبال رئال مادرید و بارســلونا در حالی امشب از ساعت 
۲3/1۵ در دومین ال کلاســیکو فصل در ورزشــگاه ســانتیاگو برنابئو به مصاف هم 
می روند که جدال این دو تیم اسپانیایی که طرفداران زیادی در سراسر جهان دارند، 
پول هنگفتی را به جیب اسپانســرها می زند. این دو تیم که در رقابت های این فصل 
لالیگا رقابت تنگاتنگی با یکدیگر دارند، در 1۲ دوره اخیر این رقابت ها 11 بار قهرمانی 
را از آن خود کرده اند و روی هم نیز ۵6 قهرمانی را در کارنامه شــان دارند. وقتی این 
دو تیم با یکدیگر تقابل می کنند، ســخت اســت که جنبه مالی آن را نادیده گرفت. 
رئال مادرید با 3/6۵ میلیارد دلار و بارســلونا بــا 3/۵۵ میلیارد دلار به ترتیب در رده 
دوم و سوم باارزش ترین برندهای ورزشی جهان قرار دارند. در این دو تیم کریستیانو 
رونالدو، فوق ستاره پرتغالی رئال مادرید و لیونل مسی، فوق ستاره آرژانتینی بارسلونا به 
ترتیب با 88 میلیون دلار و 81/4 میلیون دلار در بین پردرآمدترین ورزشکاران جهان 
در سال گذشــته بوده اند.این بازی برای اسپانسرها اما دیدار خاصی به شمار می رود 
چرا که پول هنگفتی را برای آنها به ارمغان دارد. در اولین ال کلاسیکوی فصل جاری 
که در ماه سپتامبر به تساوی یک بر یک انجامید، 4۲/۵ میلیون دلار ارزش رسانه ای 
برای اسپانســرها داشته است. این رقم از طریق اسپانسرهای پیراهن، لوگوهای روی 
کفش  بازیکنان، تبلیغات در ورزشگاه و غیره به دست آمده است. البته در بازی رفت 
بارسلونا سهم بیشــتری از این درآمد داشت و به دلیل اینکه در نوکمپ میزبان بود، 
8۷ درصد این رقم نصیب آنها شــد. حالا در بازی امشب این رئال مادرید خواهد بود 
که ســهم بیشتری از این درآمدزایی خواهد داشــت.پخش تلویزیونی ال کلاسیکوی 
نیم فصــل اول 6۰ درصد )۲6/8 میلیــون دلار( از این درآمــد را به خود اختصاص 
داد. برنامه های ورزشــی و پوشش خبری 9/4 میلیون دلار، شبکه های اجتماعی ۵/1 
میلیون دلار و پوشــش زنده نیز 3/۲ میلیون دلار از درآمــد این بازی را از آن خود 
کردند. شــبکه های اجتماعی این روزها جزو مهم و مولد ارزش برای اسپانسرها شده 
است. در ال کلاسیکوی نیم فصل اول رســانه های دیجیتال مسئول تولید 41 درصد 
از ارزش های مالی باشــگاه رئال مادرید بوده اند.با ارزش ترین پستی که در شبکه های 
اجتماعی بوده، پخش زنده فینال رویدادی ورزشی بوده که 4/3 میلیون کاربر از طریق 
»فیسبوک« آن را تماشا کرده اند که درآمدی 186 هزار دلاری را برای اسپانسرها به 
ارمغان داشــته است. حالا حساب کنید تیم های رئال مادرید و بارسلونا که به ترتیب 
1۰1/6 میلیون و 1۰1/4 میلیون نفر تعقیب کننده در شــبکه اجتماعی »فیسبوک« 
دارند، می توانند از این طریق چه درآمدزایی کنند و این تنها یکی از چندین شــبکه 

اجتماعی مشهور به شمار می رود.
مرگ قهرمان دوچرخه سواری ایتالیا 

بر اثر تصادف
قهرمان پیشــین مسابقات دوچرخه سواری جیرو دیتالیا بر اثر تصادف جان خود 
را در 3۷ ســالگی از دست داد.اســکار پونی که در سال ۲۰11 در مسابقات جیرو د 
ایتالیا به عنوان قهرمانی دســت یافته بود، هنگام تمرین در نزدیکی محل زندگی اش 
با یک ون تصادف کرد و جان خود را از دســت داده است. او همسر و دو فرزند دارد.
تیم دوچرخه سواری آســتانا در این باره اعلام کرد: این یک تراژدی بزرگ است. یک 
قهرمان بزرگ را از دست دادیم. او یک فرد خاصی بود. در همه شرایط لبخند می زد. 
او برای دوچرخه سواران یک الگو است.اسکار پونی اخیرا در تور آلپ قهرمان شده بود 

و رهبری تیم آستانا را بر عهده گرفته بود.
سرمربی موناکو گزینه جایگزینی انریکه

از سرمربی پرتغالی موناکو به عنوان یکی از گزینه های جدی جایگزینی لوئیس 
انریکه در بارســلونا سخن به میان می آید. لوییس انریکه فصل پایانی حضور خود در 
بارسلونا را ســپری می کند. این درحالی است که هنوز جایگزین او مشخص نیست. 
روزنامــه کالچو مرکاتو از لئوناردو یاردیم، ســرمربی موفــق موناکو به عنوان یکی از 
گزینه های اصلی جایگزینی انریکه صحبت کرده اســت.یاردیم عملکرد درخشانی در 
موناکو داشته است. موناکو در صدر جدول رده بندی لیگ فرانسه جای دارد و در لیگ 
قهرمانان اروپا هم به نیمه نهایی راه پیدا کرده است.کالچو مرکاتو از خورخه سامپائولی 
آرژانتینی هم به عنوان یکی دیگر از گزینه های جدی جایگزینی لوییس انریکه سخن 
به میان آورد. باید دید در نهایت سران بارسلونا چه کسی را به عنوان جایگزین انریکه 

انتخاب خواهند کرد.

تیم مدیریت پرسپولیس و استقلال تغییر می کند؟!
روز گذشته خبرگزاری ایسنا یکی از رســانه های نزدیک به وزارت ورزش خبر 
تغییرات احتمالی در کادرمدیریتی دو باشگاه پرسپولیس و استقلال را روی خروجی 
خــود قــرار داد. در متن خبر آمده بود: »در حالی که بــه آخرین روزهای لیگ برتر 
نزدیک شده ایم، برخی اخبار و شواهد نشان می دهد که مدیریت دو باشگاه استقلال 
و پرســپولیس دستخوش تغییر از ســوی وزارت ورزش و جوانان خواهد شد. هیات 
مدیره دو باشــگاه استقلال و پرسپولیس در دوره گودرزی وزیر وقت وزارت ورزش و 
جوانان انتخاب شدند و انتقادات زیادی به آنها در گذشته شده بود. اوج این انتقادات 
به ماجرای محرومیت اســتقلال از پنجره نقل و انتقالاتی فیفا بر می گشت. از طرفی 
انتقادات بازیکنان و ســرمربی اســتقلال هم ظاهرا در این تغییرات بی اثر نیست.در 
باشــگاه پرسپولیس هم موفق نبودن در جذب منابع مالی برای پرداخت طلب ژوزه، 
باعث شده تا وزارت ورزش به فکر تغییراتی در این باشگاه بیفتد. احتمال می رود که 
این تغییرات نهایتا در پایان لیگ عملی شود و البته مشخص نیست که مدیرعاملان 
این دو باشــگاه هم مشــمول این تغییرات خواهند شد یا خیر ولی احتمال برکناری 
افتخاری وجود دارد.« انتشار این خبر در شرایطی است که پرسپولیس در این فصل 
نتایج خوبی گرفته و توانسته عنوان قهرمانی را بدست آورد و کارنامه استقلال نیز با 
توجه به جوانگرایی اش و حضور این تیم در بین سه تیم بالای جدول و لیگ قهرمانان 

آسیا، نسبتا موفق بوده است. 
قلعه نویی: بلد نیستم ادا در بیاورم

 سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی تبریز گفت: صحنه ای که از من منتشر شده 
مربوط به نیمه اول اســت و من بعد از گل آن خوشــحالی را نکردم اما بلد نیستم ادا 
در بیاورم و اگر با برد تیمم خوشــحالی نکنم یعنی می خواهم مردم را گول بزنم. تیم 
فوتبال تراکتورسازی حساس ترین بازی هفته بیست و هشتم رقابت های لیگ برتر را 
از استقلال برد تا جایگاه آبی پوشان را در رده دوم جدول به خود اختصاص دهد. بعد 
از پایان این مســابقه صحبت های بسیار زیادی در مورد پیروزی تراکتورسازی، نحوه 
خوشــحالی وی بعد از گل تراکتورسازی و مباحث مختلف مطرح شده که سرمربی 
سرخ پوشــان تبریزی در مورد این مسائل گفت: اولاً من بعد از گل تیمم آن جور که 
می گویند خوشــحالی نکردم و صحنه ای که می گویند خوشــحالی بعد از گل است 
مربوط به نیمه اول بازی است که آمدم دستم را روی سرم بگیرم ضمن آنکه همیشه 
گفته ام خدا کند دشــمن آدم کم حافظه و نادان باشد. زمانی که ما گل زدیم مهدی 
شــریفی اصلًا در زمین نبود و صحنه ای که آقایان منتشر کرده اند مهدی شریفی در 
کنار زمین حضور داشــت. این مسائل مهم نیست. بگذارید هر چه دلشان می خواهد 
بگوینــد. وی افزود: من مربی هر جایی که کار می کنم باید شــرافتمندانه این کار را 
انجام بدهم، هم دین این را می گوید و هم قانون کار این اســت. من به تراکتورسازی 
تعهــد دارم و انصافــاً هم این بازی یک بازی جدولی بود کــه باید آن را می بردیم و 
حالا هم خوشــحال هستیم که سه امتیاز را گرفتیم. از این بابت خوشحالم که مردم 
آذربایجان خوشــحال هستند و از قول من بنویسید من بلد نیستم ادا در بیاورم و از 
این کارها انجام بدهم. یکسری هم نادان هستند که این مباحث را مطرح می کنند اگر 
آنچلوتی رئال را حذف می کرد چون قبلًا مربی این تیم بود خوشحالی نمی کرد؟ من 
که خوشحالی نکردم ولی نظر شخصی ام این است اگر خوشحالی نکنم انگار دارم مردم 

را گول می زنم. این رفتارها متأسفانه ترویج شده و ادامه هم دارد. 
عقیلی: آمدند انقلاب کنند اما سپاهان را به قهقرا بردند

 مدافع پیشــین تیم فوتبال ســپاهان با انتقاد از مدیرعامل و سرمربی این تیم، 
گفت: آمدند در تیم ســپاهان انقلاب کنند ولی بــا تصمیماتی که گرفتند تیم را به 
قهقرا بردند. هادی عقیلی درباره خداحافظی اش از دنیای فوتبال گفت: در یک ســال 
و نیم گذشــته به خاطر مســائلی که خیلی از مردم از آن آگاه هســتند، به ناحق از 
فوتبال باشــگاهی و سپاهان کنار گذاشته شــدم. دیگر نتوانستم در آن زمان به تیم 
دیگری بروم. دوســت نداشــتم با پیراهنی به غیر از ســپاهان از فوتبال خداحافظی 
کنم. الان هم بعد از یک سال و نیم تصمیمم را قطعی کردم. وی درباره مسائل پشت 
پرده برای خداحافظی اش تصریح کرد: در ســال گذشته مدیران جدیدی به سپاهان 
آمدند و امسال هم حضور این مدیران چه در راس کارخانه و چه در مدیریت باشگاه 
وجود داشتند. آنها می گفتند می خواهیم یک انقلابی در سپاهان صورت بدهیم و تیم 
ســپاهان را به موفقیت برسانیم اما تیم را از قهرمانی به قهقرا کشاندند و این انقلاب 
دامن گیر ما شــده بود که از سابق در سپاهان بودیم و جفایی در حق ما کردند. من 
با باشگاه سپاهان قرارداد داشتم. حتی رضایتنامه مرا ندادند تا اینکه کمیته انضباطی 
مرا چند ماه پیش بازیکن آزاد اعلام کرد.وی اظهار کرد: مدیریت باشــگاه مربیانی را 
انتخاب کرد که در راستای اهدافشان باشد و گوش به حرفشان بدهد. کادر فنی هم 
خوب به حرفشان گوش کرد. وی در خصوص کنارگذاشتنش از تیم ملی فوتبال هم 
گفت: در تیم ملی یک تصمیم اشتباه گرفتم. درست است دلایلی داشتم ولی تصمیم 
من هم اشتباه بود. شاید این دلایل آن موقع برای یکسری دیگر هم توجیه پذیر بود. 
عقیلی در پایان درباره آینده اش هم گفت: دوست دارم دوره های مربیگری را طی کنم 

ولی عرصه مربیگری با بازیگری متفاوت است.

نکته  ورزشی

صفحه 9
یک شنبه ۳ اردیبهشت 1۳9۶ 

2۵ رجب 1۴۳8 - شماره 21۶0۵

تست دوپینگ رکابزن جوان ایران از سوی اتحادیه جهانی دوچرخه سواری مثبت اعلام شد.
اتحادیه جهانی دوچرخه ســواری لیســت جدید رکابزنان دوپینگی را اعلام کرد و در میان نفرات نام ابراهیم حاجی زاده 
نیزبه چشــم می خورد.این رکابزن در تیم ملی جوانان حضور داشــت و حتی در مسابقات قهرمانی آسیا پیست و جاده۲۰1۷ 
هم شرکت کرد. او پس از مسابقات قهرمانی آسیا از دوچرخه سواری خداحافظی کرد که احتمالا دلیل اصلی آن مثبت شدن 

تست دوپینگش است.

تست دوپینگ دوچرخه سوار ملی پوش ایران مثبت شد
کادر فنی تیم   ملی کشتی فرنگی تا چند روز آینده ترکیب تیم ملی در رقابت های قهرمانی آسیا را اعلام می کند.

علی اشکانی، سرمربی تیم   ملی کشتی فرنگی با تأیید این خبر گفت : در مورد اوزانی که برای رقابت های قهرمانی آسیا دو نفر 
اعلام شــده اســت )وزن های ۷1 و ۷۵ کیلوگرم( بنا به اختیاری که شورای فنی به کادر فنی محول نموده است، کادر فنی تا چند 
روز آینده ترکیب تیم   ملی را اعلام می کند.وی در پایان گفت : کادر فنی در این زمینه با توجه به شــرایط آمادگی جسمی و روانی 

کشتی گیران، بهترین نفرات را برای رقابت های آسیایی هندوستان انتخاب می کند.

شمارش معکوس برای اعلام ترکیب نهایی تیم ملی کشتی فرنگی 

سرویس ورزشی-
حرفه ای گــری به ادا و اطــوار و بزک کردن و پرداختن به ظواهر نیســت، 
حرفه ای گری، نوعی اخلاق و فرهنگ اســت. نشــانه ها و علاماتی دارد، یکی از 
این نشانه ها، »ظرفیت بالا« و »زود قانع نشدن« و به »کم قناعت نکردن« است. 
متأســفانه این نشانه هم مثل خیلی از نشــانه ها در فوتبال ما دیده نمی شود یا 
خیلی خیلی کم دیده می شود. به همین خاطر از استثنائاتی مثل سپاهان که سه 
دوره پیاپی قهرمان لیگ برتر شد، یا همین پرسپولیس که در دهه 6۰، پنج دوره 
پیاپی )از 6۵ تا69 ( قهرمان باشگاه های تهران شد، بگذریم، کمتر در این فوتبال 
دیده شــده تیمی بعد از یک دوره قهرمانی، در دوره بعدی هم چابک و سرحال 
و باانگیزه ظاهر شود و این قبل از هر حرف و سخن و شعاری نشان می دهد که 
فوتبال و تیم ها و ورزشــکاران ما هنوز تا رسیدن به مرحله حرفه ای گری فاصله 
طولانی دارند. البته این فاصله طی شــدنی اســت به شــرط آنکه در درجه اول 
بخواهیم و اراده کنیم این فاصله طی شــود، و در مراحل بعدی برنامه کارساز و 
کار جدی و مستمر را پیشه رفتار و عمل خود نمائیم. طبیعی است که در این باره 
انتظار از تیم های پرطرفدار و ریشــه داری چون استقلال و پرسپولیس، بیش از 
دیگران اســت. آنها که از هواداران پرشمار برخوردارند، از اسباب و شرایط لازم 
برای موفقیت و پاســخگویی به انتظار هــواداران برخوردارند و... در این راه باید 
پیشتاز باشــند و در تحول و تغییر نگرش حاکم بر ورزش و فوتبال ما قدم های 

اولیه را بردارند.
می خندانند تا بگریانند!

خدمت مدیران و مســئولان تیم پرســپولیس عرض می کنیم، هنوز لیگ 
به پایان نرســیده، هنوز جام قهرمانی روی دســت بازیکنان این تیم بالا نرفته، 
حاشیه ســازان و عناصر مخرب و انگل و عوضی آمــده در این فوتبال، جریانات 
طماع و منفعت پرســت... تحــرکات و تحریکاتی علیه این تیم آغــاز کرده اند. 
البته اطمینان داریم خود ایــن عزیزان بیش از ما متوجه این موضوع و رفتارها 
شــده اند. جریاناتی که همان طور که بارها نوشته ایم برایشان سرنوشت فوتبال، 
پرسپولیس و اســتقلال، تراکتور و... کوچکترین اهمیتی ندارد و فقط به دنبال 
آن هســتند که از قبل فوتبال »نان« و »نام« خود را تأمین نمایند. برای مثال 
ســیدجلال حسینی کاپیتن تیم پرسپولیس درباره بعضی از همین اتفاقاتی که 
طی چند روز اخیر از سوی عده ای حاشیه ساز و حرمت شکن که بی رودربایستی 
و تعارف به شــدت از مرض »عقب ماندگی فرهنگی« رنج می برند، علیه این تیم 
راه افتاده است می گوید: »من واقعاً برای برخی متأسفم... آنها می خواهند مردم 
را بخندانند اما بحث خنداندن با این کارها فرق می کند... کاری که اینها کردند 
تا مردم را بخندانند، به درد خودشان می خورد.« بعله، به قول سیدجلال، بعضی 
آدم های آویزان و تازه به دوران رســیده فوتبال بدشان نمی آید به قیمت لودگی 

و خنده های زودگذر، تیم ها را به روز سیاه بنشانند و طرفداران آنها را بگریانند.
مسئولیت سنگین بزرگترها

باز در این رابطه و ظاهراً اتفاقاتی که در یکی از شــوهای ورزشی! تلویزیون 
افتاده، جعفر کاشانی چهره محترم و پیشکسوت تیم پرسپولیس در تماسی با ما 
سخت برآشفته و عصبی می شود و به پخش این گونه برنامه ها معترض بود و البته 
ایشان هم می گفت که مسئولان و بزرگترهای تیم باید حواسشان جمع باشد و 
بازیکنان مراقب جایگاهی که تیم دارد و خودشان به دست آورده اند باشند که در 
ورطه حاشیه های ویرانگر به نابودی کشیده نشود. خلاصه کلام اینکه مسئولان 
پرسپولیس باید از این پس، بیش از هر کس دیگر، مراقب اوضاع و احوال تیم و 
بازیکنان خود باشــند و... تا شرایط مطلوب فعلی حفظ و تقویت شود و این تیم 
در دوره و دوره های بعدی با ظاهر شــدن در حد نام و جایگاه خودش، و رقابت 
با ســایر تیم ها، به ویژه تیم های بزرگ و پرطرفداری مثل استقلال- که آنها نیز 
باید در حفظ و تقویت وضع مقبول فعلی بکوشــند و هشــیار باشند- به اعتلا و 
پیشرفت هرچه بیشتر فوتبال مستعد و بالقوه توانمند کشورمان کمک کنند. در 
ایــن باره باز هم حرف هایی وجود دارد که در فرصت های دیگر به یاری حق، به 

آنها خواهیم پرداخت.

آغاز تحرکات 
علیه تیم پرسپولیس

رئیس فدراسیون اعلام کرد

جذب مربی خارجی بر اساس میزان تاثیرگذاری او در جودو است 
رئیس فدراسیون جودو با بیان اینکه مربی اوکراینی 
کارنامه مشــخصی دارد گفت: پــس از مذاکره ای که 
خواهیم داشت بزودی در خصوص همکاری با او تصمیم 

لازم را خواهیم گرفت.
محمد درخشان با بیان مطلب فوق افزود: »بالیان کارن« 
از مربیان شناخته شده در جهان است که در رقابت های معتبر 
کنار تیــم اوکراین او را دیده ام. کارن بــا تیم اوکراین هفت 
سهمیه المپیک را کسب کرد و علی رغم آنکه به مدالی دست 

پیدا نکردند، اما مبارزات خوبی به نمایش گذاشتند. 
وی افزود: کارن با ســفر به تهران چند روزی در تمرینات 
تیم ملی حضور داشت و در نهایت بامداد پنجشنبه راهی کشور 
خود شــد. در این مدت وضعیت فنی و کاری او زیر نظر قرار 
داشت. جلساتی با کارن داشتیم و شرایط بررسی شد. به زودی 

در خصوص او تصمیم گیری خواهیم کرد. 
رئیس فدراسیون جودو ادامه داد: نگاه ما برای جذب مربی 
خارجی میزان تاثیرگذاری او در جودو کشــورمان اســت. با 
بررســی هایی که داشــتیم باید ببینیم این مربی تا چه اندازه 
می تواند برای جودو ما موثر باشد. در صورتی که بخواهیم با او 
کار کنیم ابتدا یک قرارداد شش ماه مدنظر ماست و پس از این 

مدت در خصوص ادامه همکاری تصمیم گیری خواهد شد. 

درخشــان در مورد نرســیدن نوجوانان به تورنمنت باکو 
گفت: این تیم قرار بــود در رقابت های بین المللی آذربایجان 
شرکت کند و از چند هفته قبل به دنبال انجام کارهای روادید 
بودیم. ولی متاســفانه از سوی میزبان کارها با تاخیر پیگیری 
شد و زمانی که سفارت قرار بود روادید نفرات اعزامی را صادر 
کند، ما صبح روز مسابقات به باکو می رسیدیم و عملا حضور 

در این رقابتها را از دست دادیم. 
وی بــه غیبت جــواد محجــوب در اردوی تیم ملی هم 
اشاره کرد و گفت: محجوب جودوکار خوبی است که مدالهای 
ارزشمندی هم برای جودو ایران کسب کرده است. ولی او باید 
تابع قوانین اردوهای ملی باشــد و در تمرینات شــرکت کند. 
آخرین صحبتی که با مدیرتیم های ملی داشته، قرار شده که 

مرحله بعد اردوها در تمرینات شرکت کند. 
رئیس فدراسیون جودو در خصوص نوع برخورد فدراسیون 
بــا این نوع غیبت ها هم گفت: برای حضــور در اردوهای تیم 
ملی قوانینی وجود دارد که همه باید تابع آن باشند. علی رغم 
علاقه شخصی به او و احترام به تصمیمات وی، باید در اردوها 
شرکت کرده و صحبت های خود را بیان کند و سپس در مورد 

او تصمیم گیری کنیم. 
درخشان در پایان به بازیهای کشورهای اسلامی هم گفت: 

دو جودوکار را برای حضــور در این رقابتها معرفی کرده ایم. 
ســعید ملایی و علیرضا خجسته به این رقابتها اعزام خواهند 

شد. ضمن اینکه برای اعزام به مسابقات قهرمانی آسیا به زودی 
ترکیب تیم اعزامی را معرفی خواهیم کرد.

تیم ملی دوومیدانی ایران برای حضور در مسابقات جایزه بزرگ آسیا بعد از 30 ساعت سرانجام به چین رسید.
ملی پوشان دوومیدانی کشورمان که بامداد روز جمعه برای حضور در مسابقات جایز بزرگ آسیا راهی چین شده بودند، دیروز 
و بعد از 3۰ ســاعت سرانجام به محل برگزاری مســابقات رسیدند.فرزانه فصیحی، مریم طوسی، رضا قاسمی، علی ثمری، کیوان 
قنبرزاده، محمدرضا وظیفه دوســت و مصطفی ابراهیمی ۷ ورزشکاری هســتند که ترکیب تیم ملی کشورمان را در این دوره از 
رقابت های جایزه بزرگ آسیا تشکیل می دهند.مرحله نخست این دوره از رقابت ها روز دوشنبه 4 اردیبهشت ماه در شهر جیاژینگ 
چین، مرحله دوم روز پنجشــنبه ۷ اردیبهشــت ماه در شهر جین هائو چین و مرحله سوم نیز روز یکشنبه 1۰ اردیبهشت ماه در 
شهر تایپه تایوان برگزار خواهد شد.کمیته برگزاری رقابت های دو و میدانی جایزه بزرگ آسیا برای این دوره از مسابقات به نفرات 

اول 1۵۰۰ دلار، نفرات دوم 8۰۰ دلار و به نفرات سوم نیز ۵۰۰ دلار جایزه تعیین کرده است.

ملی پوشان دوومیدانی بعد از 30 ساعت به چین رسیدند!

ســرمربی تیم ملی تکواندوی اعزامی به مسابقات 
قهرمانی جهان گفت: مــا به تورنمنت یونان به صورت 
تدارکاتــی نگاه می کنیم و هدف مــا از حضور در این 
مســابقات شــناخت ترکیب نهایی اعزامی به رویداد 

قهرمانی جهان است.
مهدی بی باک مورد اعزام تیم ملی تکواندوی بزرگسالان 
برای حضور در تورنمنت یونان، گفت: در حال حاضر تمرینات 
تیم ملی به خوبی پیگیری می شود و تا روز دوشنبه تمرینات 
ما ادامه خواهد داشــت. طبــق برنامه ریزی فدراســیون، ما 
سه شنبه راهی یونان محل برگزاری مسابقات خواهیم شد. وی 
در ادامــه افزود: ما به تورنمنت یونان به صورت تدارکاتی نگاه 
می کنیم و هدف ما از حضور در این مســابقات شناخت نهایی 
نفرات اعزامی به مســابقات قهرمانی جهان است. این رویداد 
بهترین فرصتی است که اردونشینان می توانند امتیازات خوبی 
را کسب کنند. مسئله اصلی این است که برای به دست آوردن 

شناخت کافی از ملی پوشــان و در نهایت معرفی ارنج اصلی،  
باید در یک رویداد سنگین شرکت می کردیم تا ترکیب نهایی 
تیم ملی اعزامی به مســابقات قهرمانی جهان مشخص شود. 
در حال حاضر تورنمنت یونان یکی از سنگین ترین مسابقاتی 
است که برگزار می شود که بیش از 3 هزار نفر از بهترین های 
دنیا در این رویداد بزرگ حضور خواهند داشت. سرمربی تیم 
ملی تکواندوی اعزامی به مســابقات قهرمانی جهان در ادامه، 
خاطرنشــان کرد: حضور در تورنمنت یونــان اولین و آخرین 
مسابقاتی است که ما پیش از اعزام به قهرمانی جهانی خواهیم 
داشت، عملکرد نفرات حاضر در این رقابت ها برای ما مهم است 
و به همین دلیل پس از بازگشت از این رقابت ها پس از بررسی 
عملکرد آنها ترکیب 8 نفر نهایی اعزامی به مسابقات قهرمانی 
جهان معرفی خواهند شد.. ما به این رقابت ها به عنوان دیدار 
تدارکاتــی نگاه می کنیم و پس از بازگشــت به ایران و قبل از 

بیستم اردیبهشت ماه ترکیب نهایی مشخص می شود.

تورنمنت یونان محک جدی 
12 تیرانداز اعزامی به مسابقات کشورهای اسلامی مشخص شدند.برای ملی پوشان تیم ملی تکواندو 

بازی های همبستگی کشورهای اسلامی از ۲۲ اردیبهشت تا اول خردادماه در باکو آذربایجان در حالی برگزار می شود که تیم  
 ملی تیراندازی کشــورمان با 1۲ ورزشــکار )پنج ورزشکار تیم   ملی تپانچه، هفت ورزشکار تیم   ملی تفنگ( در این رقابت ها حاضر 
خواهد شــد.در رشــته تپانچه و در بخش آقایان وحید گل خندان و محمد احمدی و در بخش بانوان گلنوش سبقت الهی، هانیه 
رستمیان و بهناز غلامی و نیز در رشته تفنگ در بخش بانوان الهه احمدی، نرجس امام قلی نژاد، مه لقا جام بزرگ، نجمه خدمتی 
و در بخش آقایان حسین باقری، مهدی احمدی و پوریا نوروزیان به همراه مربیان، مصطفی احمدی، امیر حسین صولت و محمد 

زائررضایی در این رقابت ها حضور دارند.

مشخص شدن 12 تیرانداز اعزامی به بازی های کشورهای اسلامی

حدیث دشت عشق

به یاد روحانی شهید »رحمت فتحی واوسری«
با اتحاد و همبستگی شیطان را از خود دور کنید

بهار ســال 134۵ باران لطف الهی در روستای 
»واوســر« فرزند زیبایی را برای خانــواده فتحی به 
ارمغــان آورد. خانــواده به پاس شــکرگزاری نامش 
را »رحمــت« ثبت کردند.روحانی شــهید »رحمت 
فتحی« در ســن هفت ســالگی وارد دبستان شد و 
دوران ابتدایی را با جدیتی که در تحصیل داشــت با 
موفقیت کامل در مدرسه روستای »آجند« نکا پشت 

سر گذاشت و برای ادامه تحصیل در دوره راهنمایی به شهرستان نکا رفت. علاقه 
وافر و عطش های درونی و همچنین ترغیب و تشویق های والدینش، این نوجوان 
جویای علم را از دروس کلاسیک به کسب علوم دینی و حوزوی کشاند. در ابتداء 
به حوزه جعفریه رستمکلای بهشهر وارد شد و مدتی را در آنجا به کسب معارف 
دینی و الهی و دروس مقدمات حوزوی پرداخت و پس از آن با مشورت دوستان 
و آشنایان و اساتید، به آستان بوسی ثامن الحجج، امام هشتم علیه السلام رفت و 
مدتی دیگر از اســاتید حوزه علمیه مشهد کسب فیض کرد ولی روح دانشجویی 
و پژوهش گری او اقناع نمی شــد؛ از این رو تصمیم گرفت به معدن و مرکز علوم 
حــوزوی و دینی یعنی حوزه علمیه قم عزیمت کند. عشــق و علاقه خاصی به 
حضرت امام خمینی داشــت و خود را مقلدی کوچک و ســربازی تحت فرمان 
فرامین آن حضرت می دانست و بزرگترین افتخار در زندگی اش این را می دانست 
کــه در زمان و عصری زندگی می کند که رهبرش، نایب امام زمان)عج( اســت. 
از این رو دیگران را به اطاعت و تبعیت از ایشــان، ترغیب و تشــویق می کرد. در 
جست وجوی معرفت به سرچشمه حوزه های دینی و مدرسه فیضیه هجرت کرد 
و در حجره ای که سال ها پیر و مرادش در آن مأوا گزیده بود، رحل اقامت افکند و 
روح تشنه اش را با زلال فقه پویای جواهری و شیخ انصاری سیراب کرد. سرانجام 
با دلی لبریز از عشــق به معبود و خالصانه لباس رزم بر قامت کرد و در رزمگاه 
عملیات »کربلای چهار« )6۵/1۰/4 در شلمچه( به دیار محبوب شتافت. روحش 
بال در بال فرشــتگان به ملکوت پرواز کرد و جســم پاکــش به دریای بی کران 
هستی پیوست. بخشی از وصیت نامه شهید: از ملت قهرمان ایران می خواهم که 
با اتحاد و همبســتگی، شیطان را از خود دور کنند و اهداف پاک شهیدان را پی 
بگیرند. از گروه گرایی که از وسوســه های شیطانی است، جداً خودداری کنید. از 
طیف بازی که با خون شهیدان بازی کردن است و هدر دادن اثر خون شهیدان 
است، پرهیز نمایید. شما که توحید عبادی دارید، توحید عملی را هم به معنای 

کامل حفظ کنید.

سرپرست کمیته تعیین وضعیت بازیکنان فدراسیون 
فوتبــال اعلام کرد پرســپولیس در صــورت پرداخت 
بدهی های خود به بازیکنان و مربیان خارجی، منعی برای 

جذب بازیکن خارجی ندارد. 
روزبــه وثوق احمــدی درباره ابهــام نقل وانتقالاتی باشــگاه 
تراکتورســازی مبنی بر اینکه این باشــگاه تبریزی با حکم فیفا 
حتی نمی تواند قرارداد بازیکنانش را تمدید کند، گفت: باشــگاه 
تراکتورســازی از دو پنجره نقل وانتقالاتی محروم شــده است که 
بر این اســاس نمی تواند بازیکن جدید به خدمت بگیرد، اما برای 
تمدید قرارداد بازیکنان فعلی اش مشــکلی وجود ندارد.وی درباره 
اینکه در خصوص پرسپولیس هم گفته می شود این باشگاه برای 
جــذب بازیکن خارجی مشــکل دارد و در فصل جدید نمی تواند 
چنین بازیکنانی را جذب کند، اظهار داشت: باشگاه های استقلال و 
تراکتورسازی با حکم فیفا از نقل وانتقالات محروم شدند. با حکمی 
داخلی و با مصوبه ای هم که خودمان داشــتیم این تصمیم گرفته 
شد که باشگاه هایی که پرونده منجر به حکم در مجامع بین المللی 
داشته باشند، از جذب بازیکن و مربی خارجی جدید منع شوند. این 
مصوبه ۲4 اسفندماه 9۵ است و باشگاه ها تا مادامی که پرونده های 
خــود را خاتمه ندهند، از ثبت قرارداد بازیکن و کادرفنی خارجی 
منع هستند.سرپرست کمیته تعیین وضعیت بازیکنان فدراسیون 
فوتبال در واکنش به این مسئله که اگر پرسپولیس اقدام به جذب 
بازیکن خارجی کند، در چه صورتی اجازه ثبت قرارداد به آنها داده 

می شود، خاطرنشان کرد: هر باشگاهی بدهی های خود را پرداخت 
کند و ما از فیفا استعلام بگیریم که پرونده ای وجود ندارد، مشکلی 
بــرای ثبت قرارداد بازیکن و کادرفنــی خارجی وجود ندارد. این 
مصوبه هم شامل پرونده هایی می شود که منجر به حکم قطعی در 
کمیته تعیین وضعیت فیفا شده و پرونده آن به کمیته انضباطی 
رفته است. یعنی پرونده هایی که در حال بررسی است، شامل این 

مصوبه نمی شود.
پرونده شکایت ریزه اسپور از طارمی در فیفا 

خبر دیگر از پرســپولیس اینکه تحقیقــات مقدماتی پرونده 
شکایت ریزه اسپور از مهدی طارمی خاتمه پیدا کرد و این شکایت 
به اتاق حل اختلاف فیفا رفت. تحقیقات مقدماتی پرونده شکایت 
باشگاه ریزه اســپور ترکیه از مهدی طارمی خاتمه یافت؛ چراکه 
طرفین در چند مرحله مســتندات خود را به فیفا ارسال داشتند.

فیفا پس از ســه مرحله تبادل لوایح و مستندات بین طرفی روز 
گذشــته طی یک نمابر اعلام کرد تحقیقات به پایان رسیده و از 
این به بعد مدارک و دلایل جدیدی از ســوی هر دو طرف ماجرا 
پذیرفته نخواهد شد. پس از این اتفاق پرونده جهت تصمیم گیری 
نهایی در خصوص شکایت باشگاه ریزه اسپور از مهدی طارمی به 
اتاق حل اختلاف فیفا ارجاع می شــود. طبق اخبار قرار است 1۵ 
اردیبهشت پرونده شکایت این باشگاه ترکیه ای از طارمی به اتاق 
حل اختلاف فیفا برود، اما اینکه جواب این دادگاه چه زمانی اعلام 

خواهد شد، مشخص نیست.

جذب مشروط بازیکن خارجی توسط پرسپولیس 


